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Date: 2019/05/17 (Friday)-2019/05/19 (Sunday)

Location: Kenting, Pingtung County

Meeting location : 7：40a.m.-8：00a.m. in front of the main entrance of 

Social and Humanities Building 3

Participant : Foreign students from Dong Hwa University

Number of participants : At most 7 students, according to the order of 

registration.  The list of successful signup will be posted on CLC website. 

After receiving the confirm email, please finish the payment process within 

three days. Late payment will not be accepted and seen as canceling signup.

Deadline for registration : 2019/04/12 (Friday)

Activity Fee：$3,800 per person. (Original Fee $10,000 per person)

活動報名：https://goo.gl/forms/OKDgoW3XpSmuGQdo2
2019 Marine Cultural tour

Application form 主辦單位：國立東華大學華語文中心

活動時間：2019/05/17 （星期五） - 2019/05/19 （星期日）

活動地點：屏東墾丁

集合時間&地點：早上7：40集合，8：00出發於人社三館正門前

參加對象：東華外籍學生

名額限制：最多 7 人，以報名先後順序為主，於中心網頁公告錄取名
單並e-mail通知，於mail後三天內完成繳費，即完成報名程序，若無
視同放棄，通知候補者遞補。

報名期限：2019/04/12 （星期五）

活動費用：每人$ 3,800元。(原活動費用每人$10,000元)

2019年5月17日東華大學華語中心

帶你體驗震撼人心的現代海底龍宮

全方面瞭解台灣及全球的海洋生態

近距離觀賞

．南極企鵝賣萌滑冰

．海上霸主鯊魚英姿

．海中金絲雀──白鯨高歌

．蝦兵蟹將的游擊戰場──海藻叢林

夜晚將走進海底隧道

與映入眼簾的深海魚群及繽紛珊瑚一同入睡

三天兩夜

On May 17, 2019 National Dong Hwa University Chinese Language Center. We will let you experience the 

modern seabed dragon palace and to understand the marine ecology of Taiwan and the world. 

Close-up view 

． The Antarctic penguins show off adorable ice skating

．A dominant shark that lurks in the deep

．Canaries of the Sea: Singing Beluga Whales

．The guerilla warfare of Shrimp soldiers and Crab generals : Kelp forest

We will enter the underwater tunnel at Night. The colorful Corals and deep-sea fish will come into view.

Sign up for the Chinese Language Center Ocean Culture Tour! Not only there will a specialist, but also the 

specialist will explain the tour to you. Overnight at the National Museum of Marine Biology and sleep with the 

fish. National Museum of Marine Biology impacts your visual experience. 

台灣四面環海
海洋是台灣的母親
孕育台灣生物多樣性
淬鍊台灣精彩的人文風俗
不認識海洋怎算得上認識台灣？

Taiwan is surrounded by the ocean.

The ocean is the mother of Taiwan.

The ocean nurtures the biodiversity of Taiwan.

Quenching the thirst for humanity of wonderful Taiwan. 

How you do know Taiwan without knowing the ocean? 

趕快報名華語中心海洋文化之旅
不僅有專人為你解說
還能一起夜宿海生館，與魚群共眠

～屏東海生館衝擊你的視覺體驗～


